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 استکی: اگر تفکرات ۲۰۱۴ باشد 
با شورای فنی مخالفم

ایسنا: سرمربی تیم ملی بوکس ایران گفت: 
اگر تفکرات شورای فنی مثل ۲۰۱۴ اینچئون 
باشد با تشکیل آن مخالفم، در غیر این صورت 
اتفاق خوبی است. علیرضا استکی در گفت وگو 
با ایسنا، درباره تشکیل شورای فنی بوکس، 
توضیح داد: اگر تفکرات سالم و هدف پیشرفت 
بوکس باشد، یک اتفاق بسیار عالی است. شخصا 
همیشه اعتقاد دارم که پشتوانه مربیان جوان 
و قهرمانان، پیشکسوتان و مربیان قبلی آن ها 
هستند. ما هم اگر جایی موفق بودیم برای همه 
پیشکسوتان و مربیان خود احترام قائل بوده ایم. 
او ادامه داد: امیدوارم این شورا با تفکر درست 
شکل گرفته باشد چون گاها تفکرات نادرست 
آسیب می زنند، همان اتفاقی که سال ۲۰۱۴ 
برای احدی رخ داد با وجود اینکه نتیجه خوبی 
گرفته بود. در آن زمان همین شورا با تفکر 
دیگری شکل گرفت که خوب نبود. اگر تفکرات 
مثل ۲۰۱۴ باشد کاملا با این شورا مخالفم، در 
غیر این صورت بسیار اتفاق خوبی است. استکی 
با تاکید بر مفید بودن شورا در صورت وجود 
تفکرات درست، گفت: اگر این شورا که متشکل 
از قهرمانان و پیشکسوتان است، تجربیات و 
راهنمایی های خوبی کند اتفاق جالبی است، 
اما اگر مثل ۲۰۱۴ باشد که می دانم موضوع 
هم چه بود، خوب نیست. سال ۲۰۱۴ من 
جلو بودم و همه پشت سرم پنهان شدند. در 
مجموع باز هم تکرار می کنم که اگر مثل ۲۰۱۴ 
اینچئون باشد مخالفم. او در پاسخ به این سوال 
که آیا نمی خواهد شفاف تر در این رابطه صحبت 
کند؟ اظهار کرد: شفاف کردن ماجرا برای بعد 
از جلسه بماند، ضمن اینکه ما در این چهار سال 
توانایی های خود را نشان دادیم، الان هم در این 
جایی که هستم با کسی جبهه ای ندارم و تمام 

تمرکزم موفقیت بوکس است.

 کدام سرمربیان گزینه 
جانشینی آنچلوتی هستند؟

کارلو آنچلوتی یکی از گزینه های اصلی 
هدایت تیم ملی فوتبال برزیل است. پس از 
استعفای تیته، فدراسیون فوتبال برزیل به 
دنبال جایگزینی مطمئن است و آنچلوتی 
یکی از نام های مدنظر آنهاست.  آنچلوتی 
تایید کرده قصد جدایی ندارد اما در دنیای 
فوتبال همیشه شگفتی وجود دارد و در 
سانتیاگو برنابئو می ترسند که سرمربی سابق 
اورتون، پاری سن ژرمن، پارما، آث میلان 
و ناپولی در نهایت جدا شود. بنابراین آنها 
لیستی را با پنج نامزد نهایی بررسی می کنند 
تا سرمربی جدید باشگاه شوند و در اینجا نام 
رائول گونزالس ظاهر می شود. همچنین آلوارو 
آربلوا و ژابی آلونسو دو بازیکن سابق رئال هم 
در لیست قرار دارد. فلورنتینو پرز نیز می تواند 
زمام تیم را به یک مربی خارجی بسپارد و دو 
گزینه دارد که آنها را بسیار دوست دارد. اولین 
نفر توماس توخل است که پس از اخراج چند 
ماه پیش از چلسی، بیکار است و طرح دوم 
مادرید یولیان ناگلزمن است که انتقادات 

زیادی در بایرن مونیخ دریافت کرده. 

خارجازمستطیلسبز

خبـــــر

 از مسدود شدن حساب بانکی و ضبط پاسپورت تا برگرداندن خانواده از دوبی 

 »علی دایی« و حاشیه های غیرفوتبالی!  

سالپنجم
شماره1454

نام  ردکا:  حسین   – ملی  آرمان    
علی دایی سال ها در رسانه های ورزشی و 
خبری کشورمان و البته جهان به واسطه 
در  اما  بوده،  مطرح  افتخارآفرینی هایش 
سال های گذشته خصوصا چند ماه اخیر 
اتفاقاتی غیر ورزشی نام علی دایی را به تیتر 

یک رسانه ها برگرداند!
  مسدود شدن حساب

مهر ماه سال ۱397 علی دایی خبر از مسدود 
شدن حسابش و همچنین احضار به پلیس 
آگاهی خبر داد. دایی یکی از افرادی بود که 
پس از زلزله کرمانشاه و به خواست مردم، 
کمک های مردمی را جمع آوری کرد و اقدام به 
کمک رسانی و ساختن خانه در مناطق زلزله 
زده کرد. پلیس آگاهی در اطلاعیه ای اعلام 
کرد که دایی را به عنوان مطلع به آگاهی احضار 
کرده است. مدتی بعد اما »عسگری پیش بین« 
وکیل علی دایی در پرونده مربوط به کمک های 
مردمی زلزله زدگان گفت: با مذاکراتی که با 
مسئولان محترم قضائی داشتیم، از دیروز 
حساب های آقای دایی از مسدودی خارج 
شدند تا روند کمک به بازسازی دهکده روله 
مالان با وقفه روبه رو نشود. وی ادامه داد: اینطور 
نبوده که بخواهند یا بتوانند )هلال احمر( این 
پول ها را بگیرند و فشاری هم در این زمینه 
نبوده است. چون واقعا این کمک ها مردمی 
بودند و مسئولیت کاملشان برعهده علی دایی. 
فشاری هم راستش من ندیدم. وکیل علی دایی 
همچنین گفت: شایعات مربوط به مسدود 
شدن کمک ها به دلیل بدهی دایی صحت 
ندارد. اصلا علی دایی تسهیلاتی نگرفته بوده 
که قرار باشد به ازایش پولی از حساب های 

زلزله زدگان کسر شود.
  ضبط پاسپورت

اوایل مهرماه سالجاری پاسپورت علی 
دایی هنگام بازگشت به کشور ضبط شد. 
۱9 مهر ایسنا نوشت: علی دایی از سفری 
شخصی به ایران بازگشت، در فرودگاه امام 
خمینی )ره( پاسپورت او ضبط شد، اکنون 
و پس از چند روز، اسطوره فوتبال ایران از 
بازگرداندن پاسپورتش خبر داده است. علی 
دایی در اولین اظهارنظر خود پس از این 
اتفاق گفته است: پس از بازگشت از سفر 
خارجی، پاسپورتم در فرودگاه بین المللی 
تهران ضبط شد. در رسیدی که به من دادند، 
آمده بود برای پیگیری پرونده باید به دادستان 
عمومی و انقلاب تهران مراجعه کنم، اما توقیف 
گذرنامه مساله مهمی برای من نبود و نیست و 
به همین خاطر جایی نرفتم و مسئولان پس از 
دو یا سه روز آن را پس دادند. ستاره فوتبال به 
خبرگزاری فرانسه گفت: متأسفانه نفهمیدم 
چرا پاسپورت من را گرفتند و بعد ، بازگرداندن 
گذرنامه از نظر قانونی چه معنایی دارد؟ پیش 
از این سید مجید میراحمدی معاون امنیتی و 
انتظامی وزارت کشور با اشاره ضبط گذرنامه 
برخی از هنرمندان گفته بود: علی دایی سرمایه 
این کشور است و وی برای برافراشتن پرچم 

جمهوری اسلامی تلاش کرده و بلافاصله 
گذرنامه به وی تحویل داده شده است. وی 
ادامه داد: سیاست وزارت کشور همدلی است و 
علاقه نداریم هرکسی که دچار خطا شده است 
مجازات شود، اما آن کسی که بنا دارد همچنان 
با دشمن باشد حسابش را از ملت جدا کرده 
است. حدود یک ماه دیگر جام جهانی آغاز 
می شود و ما می خواهیم تمام ملت با تیم ملی 
باشند و ما به دنبال این هستیم تا تماشاگران به 
استادیوم ها بازگردند اما نگران کشته سازی ها 
هستیم و ایجاد خطرات عوامل نفوذی هستیم. 

  ماجرای دوبی و توضیح قوه قضائیه 
همسر و دختر علی دایی، بازیکن اسبق 
تیم ملی فوتبال ایران پرواز ناموفقی به کشور 
امارات داشته اند. این دو روز دوشنبه با پروازی 
از کیش به دبی در حال سفر بوده که هواپیمای 
حامل مسافران به ایران بازمی گردد و اجازه 
به همسر و فرزند سرمربی اسبق  خروج 
پرسپولیس داده نمی شود. به گزارش روز 
دوشنبه ایرنا از مرکز رسانه قوه قضائیه، در پی 
ممانعت نسبت به خروج همسر و دختر علی 
دایی از کشور، پیگیری ها حاکی از آن است در 
پی اقدامات اخیر خانواده علی دایی »صاحب 
یک گالری بزرگ طلا و جواهر« در همراهی با 
گروه های ضد انقلاب و اغتشاشگران و دعوت 
به اعتصاب، همسر علی دایی متعهد شده بود 
قبل از قصد خروج از کشور نهادهای ذیربط را از 
تصمیم خود مطلع کند. بر همین اساس، پس 
از اطلاع نهادهای مربوطه از پرواز حامل همسر 
علی دایی، با هماهنگی صورت گرفته پرواز 
یادشده در فرودگاه کیش فرود آمده و همسر 
و دختر علی دایی از هواپیما خارج شده اند. 
براساس این گزارش، ادعای بازداشت همسر 
و دختر علی دایی صحت ندارد و تنها از خروج 

آنها از کشور ممانعت شده است. 
  سفر به آمریکا؟!

تسنیم روز دوشنبه نوشت: عصر دیروز 
خبری مبنی بر ممانعت از خروج همسر و 

دختر علی دایی از کشور منتشر شد. یک منبع 
آگاه در این باره به تسنیم گفت که همسر 
علی دایی به دلیل همراهی با اغتشاشات و 
تحریک به اعتصاب در برهه ۲۴ تا ۲6 آبان و 
همچنین ۱۴ تا ۱6 آذر، با حکم قضائی ممنوع 
الخروج بوده است. با این حال او با یک اقدام 
غیرقانونی موفق به رفع ممنوع الخروجی خود 
شده و به همین دلیل وارد پرواز امروز تهران به 
دوبی شده بود، اما با اطلاع متولیان امر، قبل 
از خروج وی از کشور، منطبق بر حکم قانونی 
ممنوع الخروجی از سفر او به دوبی ممانعت 
شده است. بر این اساس، بازداشتی در این 
ماجرا در کار نیست و همسر علی دایی پس از 
پیاده شدن از هواپیما در حال عزیمت به تهران 
است. ضمنا دختر علی دایی مشکلی برای سفر 
نداشته و به تشخیص خود سفر را ادامه نداده 
است. مقصد نهایی همسر علی دایی سفر به 

آمریکا بوده است. 
  صحبت های دایی

علی دایی در مورد جزئیات و دلایل این اقدام 
با تابناک به صورت اختصاصی گفت وگو کرده 
است. وی در پاسخ به این سوال که موضوع 
پیاده کردن همسر و دخترتان از هواپیمای 
ماهان که عازم دوبی بود، باعث بروز حرف و 
حدیث های بسیاری شد. چه اتفاقی مخصوصا 
پیش از سفر برای خانواده شما رخ داد؟ گفت: 
»ببینید، ما که علم غیب نداریم تا پیش از 
حضور در فرودگاه متوجه بشویم اجازه خروج 
از کشور را داریم یا خیر. همسر من به همراه 
دخترم امروز صبح به فرودگاه رفتند و پس از 
تحویل بار و عبور از گیت بازرسی، پیش از سوار 
شدن به هواپیما پس از چک کردن گذرنامه 
و خوردن مهر قانونی و دریافت مجوز قانونی 
خروج از کشور از قسمت کنترل گذرنامه پلیس 
فرودگاه عبور کردند و سوار هواپیمای ماهان که 
عازم دوبی بود، شدند.« یکی از خبرگزاری های 
رسمی کشور جزئیاتی در خصوص این موضوع 
که همسرتان با حکم قضائی ممنوع الخروج 

بوده را منتشر کرده است؟ علی دایی در 
این خصوص پاسخ داد: »اصلا و ابدا چنین 
موضوعی صحت ندارد. اینکه همسر بنده 
ممنوع الخروج بوده و باید پیش از اقدام به 
سفر این مطلب را اطلاع می داده کذب محض 
است. نه برای من نه برای همسرم تا امروز از 
قوه قضائیه ابلاغ یا SMS با این مضمون که 
ممنوع الخروج هستیم، نیامده است. همسرم 
طبق تمام قوانین جمهوری اسلامی برای سفر 
به خارج از کشور اقدام کرد و مثل همه مردم 
پشت باجه کنترل گذرنامه پلیس ایران در 
فرودگاه ایستاد و پس از تأیید مجوز خروجی 
قانونی اقدام به سوار شدن به هواپیما کرد.«  
وی در خصوص مشکل ممنوع الخروجی 
همسر و دختر خود گفت: »ببینید، همان 
طور که من پس از سفر ترکیه در فرودگاه 
امام)ره( متوجه ممنوع الورود بودن خودم شدم 
و گذرنامه ام ضبط شد، اگر همسرم مشکل 
ممنوع الخروجی داشت، پلیس کنترل گذرنامه 
فرودگاه گذرنامه اش را ضبط و اجازه سوار 
شدن به هواپیما و خروج از مرز هوایی را به او 
نمی دادند.« تسنیم مقصد سفر خانواده دایی 
را آمریکا عنوان کرده بود ولی سرمربی سابق 
پرسپولیس در این خصوص می گوید: »این هم 
کذب محض و دروغی است که عنوان کرده اند. 
بلیت های همسر و دخترم موجود است و 
مردم می توانند تاریخ صدور و تاریخ رفت و 
برگشت آنها را ببینند.« علی دایی همچنین در 
خصوص تعهد همسر وی به مراجع ذیربط برای 
اطلاع دادن از قصد سفر به خارج از کشور گفت: 
»خیر، به هیچ عنوان. واقعیت ندارد. همسرم 
هیچ تعهدی مبنی بر مطلع کردن مقامات یا 
نهادها و ادارات قبل از انجام سفر خارجی نداده 
است. من برای شما در سایت تابناک مدارک 
مستند )بلیت هواپیما با تاریخ صدور و تاریخ 
رفت و برگشت( را ارسال کردم تا برای مردم 
منتشر کنید. اینکه حالا عنوان می کنند که 
پس از ماجری امروز برنامه سفرشان به آمریکا 
را به تعویق انداخته اند، یک سناریو غیرواقعی 
است. تمام مراحل سفر همسر و دخترم کاملا 
مطابق قوانین جاری کشور صورت گرفته بود. 
تاریخ رفت و برگشت بلیت ها نیز ثابت می کند 
که آنها امروز )دوشنبه( به دوبی می رفتند و 
دوشنبه هفته آینده به ایران بازمی گشتند. 
همسرم اگر قصد سفر به آمریکا را داشت از 
پرواز داخلی)هواپیمایی ماهان( استفاده 
نمی کرد. آن رسانه ای که این اخبار و اطلاعات 
کذب را منتشر کرده است، نمی دانم چه هدفی 
را دنبال می کرده! همسر و دختر من به طور 
کاملا قانونی و از مبدأ قانونی کشور اقدام به 
مسافرت کردند و مرتکب هیچ رفتار و عمل 
غیرقانونی نشدند.« علی دایی در پایان در 
مورد وضعیت خانواده اش گفت: »خدا را شکر 
می کنم که در سلامت هستند و در این لحظه 
که با شما صحبت می کنم در تندرستی کامل 
در کنارم نشسته اند. می توانست اتفاقات بدتری 

رقم بخورد. خداوند را شاکرم.« 

  بازیکن سابق سپاهان می گوید شاگردان مورایس خلق 
موقعیت خوبی دارند اما در انتقال ها مشکل دارند و باید فکری 

به حال این نقطه ضعف کنند. 
  عملکرد سپاهان 

مهدی کریمیان در گفت وگو با ایسنا درباره عملکرد 
سپاهانی ها در هفته سیزدهم اظهار کرد: سپاهان از وقفه 
و تعطیلی لیگ بهره خوبی برد. نباید به خاطر اینکه نفت 
مسجدسلیمان در انتهای جدول است، این پیروزی را کم ارزش 
جلوه دهیم. سپاهان در سال های اخیر مقابل تیم های پایین 
جدول امتیاز از دست می داد و همین مساله باعث می شد نتواند 
قهرمانی را به دست آورد اما این بار با تمرکز بازی کرد. او ادامه 
داد: شرایط سپاهان در جدول رو به بهبود است و فوتبال خوبی 
هم بازی می کند. سپاهانی ها در فاز هجومی موقعیت های 
خوبی ایجاد می کنند، اما مشکل اصلی همیشه انتقال از دفاع 
به حمله بوده است. تیم های مدعی باید در ابتدای بازی و نهایتا 
در نیمه اول گلزنی کنند چون حریفانشان بسته و دفاعی بازی 
می کنند و در نیمه دوم هم شرایط بسیار سخت تر خواهد شد 
و گلزنی بسیار مشکل می شود. سپاهان هم اگر هرچه زودتر 

به گل برسد، دیگر تیم مقابل نمی تواند بسته بازی کند و این 
باعث می شود فضا ایجاد شود تا گل های بعدی به ثمر برسد. 
نتیجه پرگل به این شکل رقم می خورد. بازیکن سابق سپاهان 
اضافه کرد: آنها در بازی قبل مقابل ملوان هم خوب کار کردند، 
اما فضای بسته اجازه نمی داد، توپ وارد دروازه شود. با این حال 
سپاهان یکی از مدعیان کسب جام است. کیفیت بازیکنان 
ایرانی سپاهان بیشتر از این بود. من از روز اول هم گفتم 
سپاهان در خط دفاع مشکل دارد.  او ادامه داد: سپاهان همیشه 
در انتقال توپ از دفاع تا حمله مشکل دارد و باید فکری برای 
این مساله کند. مورایس باید فکری به حال دفاع وسط هایش 
بکند. دو مدافع خارجی سپاهان کیفیت چندان بالایی ندارند. 
فرناندز هم با توجه به سن بالایش کمک زیادی به سپاهان 
نکرد و به نظر من به جای این سه بازیکن، باید بازیکن دیگری 
بیاید. البته در بین خارجی های سپاهان کامسوبا بازیکن خوبی 

است و می تواند به سپاهان کمک کند. 
  پرسپولیس

کریمیان در پایان اضافه کرد: با توجه به شرایطی که برای 
پرسپولیس به وجود آمده باید بگویم این فرصت خوبی برای 

سپاهان است. پرسپولیس همیشه جزو مدعیان بوده است اما 
امسال این تیم را مریض می دانم چون خوب بازی نمی کند. 
سپاهان می تواند از این مشکل پرسپولیس استفاده کند. 
سپاهان و استقلال را هم می توانم مدعی قهرمانی بدانم. 
پرسپولیس به شکل خوبی فوتبال بازی نمی کند و بدون 
مهاجم است. استقلال هم از نظر بازیکن، تکمیل ترین تیم ایران 
است و این مثلث می توانند برای قهرمانی بجنگند. امیدوارم 
مشاوره خوبی به موراس بدهند و باید بدانند چه بازیکنانی 

بیشتر به درد این تیم می خورد.

 کریمیان: سپاهانی ها در انتقال مشکل دارند 

MRI عکس   
آرش رضاوند که در دربی از ناحیه زانو آسیب دیده 
با عکس MRI در تمرین تیمش حاضر شد و گزارش 
مصدومیت خود را به ساپینتو ارائه کرد. رضاوند از 
ناحیه رباط داخلی دچار مصدومیت شده و ۲۰ روز تا 

یک ماه از میادین فوتبال دور خواهد بود.

     هدیه
محمد محمدی معاون ورزشی و امیرعلی حسینی 
مدیر امور بین الملل روز دوشنبه با حضور در جمع 
اعضای تیم در زمین چمن مصنوعی کمپ تیم های 
ملی، کریسمس را به اعضای خارجی تیم تبریک گفتند 
و هدیه ای را به همین مناسبت تقدیم ایشان نمودند.

           خانواده  
پله در سن 8۲ سالگی از ماه نوامبر تا به حال در 
حال مبارزه با بیماری سرطان است. خانواده او در 
این شرایط همواره در کنارش هستند و حتی شب 
کریسمس در اتاق او در بیمارستان آلبرت انیشتین 

جمع شدند تا پدرشان را تنها نگذارند.

ت
شــ

سنو
عک

کوتاه
  تسنیم: باشگاه پرسپولیس اعلام کرد، تیم فوتبال این 
باشگاه بدون محروم در هفته چهاردهم لیگ برتر فوتبال 
به مصاف گل گهر سیرجان خواهد رفت. به گزارش سایت 
باشگاه پرسپولیس، در پی کارت زردی که گئورگی گولسیانی 
در بازی با پیکان دریافت کرد، برخی منابع به اشتباه اعلام 
کردند این بازیکن چهار اخطاری شده و برابر مقررات از بازی 
برابر گل گهر سیرجان محروم است. بر این اساس به اطلاع 
می رساند این بازیکن تا به این جای رقابت های فصل جاری 
مسابقات، سه کارت زرد در کارنامه دارد که برابر تیم های 
ذوب آهن، هوادار و پیکان از سوی داوران صادر شد. در این 
ارتباط برای اطمینان بیشتر از سازمان لیگ نیز استعلام 
اخذ شد که مورد تأیید قرار گرفت. به این ترتیب تصریح 
می شود هیچ یک از بازیکنان پرسپولیس از جمله گولسیانی 
برای همراهی پرسپولیس در هفته چهاردهم لیگ برتر 
منع و محرومیت نخواهد داشت. به گزارش تسنیم، دیدار 
پرسپولیس با گل گهر شنبه هفته آینده در سیرجان برگزار 

خواهد شد. 

بیــنالمــلل
  سرمربی آلمانی لیورپول بر این باور است که آرژانتین با 
شایستگی عنوان قهرمانی را در جام جهانی ۲۰۲۲ به دست 
آورد. او به ستایش از مسی پرداخت و او را بهترین بازیکنی 
دانست که دیده است. به گزارش اسپورت، تیم ملی فوتبال 
آرژانتین سرانجام توانست با لیونل مسی بعد از ۴ دهه 
عنوان قهرمانی را در جام جهانی به دست آورد. واکنش ها 
به قهرمانی آرژانتین در جام جهانی هم چنان ادامه دارد 
و این بار یورگن کلوپ، سرمربی آلمانی لیورپول واکنش 
نشان داد و آنها را شایسته این قهرمانی دانست. کلوپ گفت: 
به نظرم آرژانتین با شایستگی عنوان قهرمانی را به دست 
آورد. آنها مدت ها بود که منتظر این قهرمانی بودند و وقتی 
جشن باشکوه آن ها را دیدم لذت بردم و خوشحال شدم. 
سرمربی لیورپول درباره مسی گفت: لئو بهترین بازیکنی 
است که تاکنون دیده ام. او باید برای دیگر بازیکنان یک 
الگو باشد چرا که هرگز تسلیم نمی شود و سال هاست که 
در یک سطح بالا بازی می کند. بازیکنان دیگر باید با دیدن 
مسی متوجه شوند که یک بازیکن می تواند سال های سال 
در یک سطح بالا بازی کند. او درباره شادی های جنجالی 
سنگربان آرژانتین گفت: من نمی خواهم در این زمینه 
صحبت کنم. به هر حال او قبل از پنالتی ها رفتارهای انجام 
می داد. درباره فینال بگویم که این بهترین فینالی بود که 
من دیده ام. واقعا لذت بردم. سرمربی لیورپول در واکنش 
به پیروزی سه بر یک تیمش برابر استون ویلا گفت: بازی 
سختی برای ما بود اما خوشبختانه به پیروزی دست پیدا 
کردیم و عملکرد خوبی داشتیم. استون ویلا در نیمه دوم 

کار را برای ما سخت کرد. 

دیدگـــــاه
استقلال با این فوتبال قهرمان نمی شود! 

سبوشهبازیان
کارشناس فوتبال  

  استقلال مقابل صنعت نفت آبادان به برتری رسید و 3 
امتیاز مسابقه را همانند چند بازی دیگر گرفت ولی انتظار 
از این تیم خیلی بیشتر است. تیمی که می خواهد از عنوان 
قهرمانی فصل گذشته خود دفاع کند باید بسیار بهتر بازی 
کند. حداقل بینندگان تلویزیونی از تماشای این مسابقه 
لذت ببرند. در دربی هم دیدیم که استقلال بعد از رسیدن به 
گل دوم عقب نشست و دل به ضدحملات بست، اما از اندک 
فرصت ها بهره نبرد و در نهایت گل مساوی را خورد. آن قدر 
خطا دادند تا بالاخره پرسپولیس به گل مساوی رسید. در 
بازی با صنعت نفت آبادان نه استرس تماشاگر وجود داشت 
که بخواهند از دو تیم حمایت کنند نه حریف از مدعیان 
قهرمانی بود. مسابقه ای بود که استقلالی ها می توانستند 
خیلی راحت بازی کنند اما فوتبال با کیفیتی ندیدیم فقط 
3 امتیاز به جمع امتیازات قبلی استقلال اضافه شد. بازی 
مالکانه از تیم استقلال دیده نشد و فقط انتظار داشتیم با 
آمدن ریکاردو ساپینتو شرایط تیم رفته رفته بهتر شود، 
اما چنین اتفاقی رخ نداده است. ساپینتو تفکرات هجومی 
دارد و خودش در اروپا سرمربی بوده، ولی انتظارات برآورده 
نشده و از استقلال فوتبال زیبایی نمی بینیم. به نظرم خیلی 
از طرفداران استقلال یا بازی را نگاه نمی کنند یا با دیدن 
نوع بازی تیم شان تلویزیون را خاموش می کنند. تیمی که 
می خواهد به قهرمانی برسد باید چشم نواز و فراتر از دیگر 
تیم ها بازی کند. برنامه ای باشد و حداقل شاهد رد و بدل 
شدن پنج پاس بین بازیکنان باشیم. تیمی که 3۰ میلیون 
هوادار دارد باید به نوعی بازی کند که علاقه مندان به فوتبال 
چیزی یاد بگیرند، اما با این شکل از بازی بعید می دانم 
استقلال هواداران را راضی کند. در فوتبال ایران بازیکنی 
که پلی میکر باشد و مانند مجتبی جباری بازیکن سازی 
کند را نمی بینیم. فوتبالیست هایی که بلد بودند توپ را 
در زمین بچرخانند و مهاجمان را تغذیه کنند. الان چنین 
بازیکنی نداریم. استقلال بازیکنان خوب در ترکیب خود 
دارد ولی همه یک شکل هستند. همه هافبک های استقلال 
دفاعی بازی می کنند. یکی را ندارد که طراح باشد و بتواند 
در وسط زمین توپ را انتقال دهد. بازیکنی که در میانه 
زمین با جنگندگی توپ بگیرد و به خط حمله برساند دیده 
نمی شود. داریم شانسی بازی می کنیم و نباید از حقیقت فرار 
کنیم. باید روی بازیکنان پایه کار کنیم. متأسفانه برعکس 
کشورهای صاحب سبک فوتبال، همه چشم خود را روی رده 
بزرگسالان گذاشته اند چون پول در این رده است.  ساپینتو 
مربی حرفه ای است و تیمش هم برابر صنعت نفت نتیجه 
گرفته بود. با صبر و حوصله جواب خبرنگاران را می داد که 
امری طبیعی بوده و می تواند درسی برای سایر مربیان باشد. 
آرامش او می تواند به استقلال کمک کند. مربیان هر کدام 
قلق خاصی دارند. ساپینتو هم کنار زمین استرس بالایی دارد 
و زود عصبانی می شود و سبک او به این شکل است که خیلی 
سخت درست می شود ولی بیشتر حرف من روی سیستم 
بازی استقلال است که اگر قهرمانی می خواهد باید فوتبال 

متفاوتی را انجام دهد. 

 مهدی پور: 
 قهرمانی این فصل دور از دسترس نیست! 
  مهدی مهدی پور هافبک تیم استقلال در 
خصوص شرایط این تیم در لیگ برتر و دیدار 

با صنعت نفت صحبت کرد. 
  درباره برتری استقلال مقابل نفت 

آبادان چه نظری دارید؟
بازی خوبی بود. صنعت نفت هم تیم بسیار 
خوبی بود که بازی را برای ما سخت کرد، اما 

خدا را شکر توانستیم سه امتیاز را بگیریم.
با  شدن  امتیاز  هم  درخصوص   

پرسپولیس نظر شما چیست؟
 شرایط ما در جدول خوب است اما باید 
بازی به بازی پیش برویم. باید تمرکزمان 
روی بازی بعدی باشد تا سه امتیاز را بگیریم. 
عنوان  می تواند  استقلال  آیا   

قهرمانی نیم فصل را کسب کند؟
 قهرمانی نیم فصل مهم نیست و استقلال 
باید در پایان فصل عنوان فصل گذشته را 
دوباره تکرار کند که به نظرم با این پتانسیل 
بالا بازیکنان این دور از دسترس نخواهد بود.
  کار کردن با ساپینتو چطور است؟

 ساپینتو بازیکن بزرگی بوده و مربی با 
دانشی هست. شور و هیجان بسیار زیادی 
دارد که کنار خط هم کاملا مشخص است. 
نکته مهم ساپینتو این است که فقط بردن را 
دوست دارد و به آن فکر می کند. تحت هیچ 

شرایطی نمی خواهد بازنده باشد. 
  در آستانه رقابت های جام جهانی از 

لیست تیم ملی خط خوردید!
سلیقه کی روش این بود که من نباشم و از 
نفرات دیگری استفاده کند. تلاش کردم در 
جام جهانی حاضر باشم و پیراهن تیم ملی را 
بپوشم ولی با این حال نظر سرمربی تیم ملی 
چیز دیگری بود و من هم وظیفه دارم به آن 

احترام بگذارم. 
  در خصوص قهرمانی آرژانتین در 

جام جهانی چه نظری دارید؟
به نظرم حق مسی بود چون یک قهرمانی 

جهان در کارنامه اش کم بود.

چهارشنبه 
1401 .10 .07
04   جمادی الثانی 28/1444  دسامبر2022


